

# Bestyrelsesmøde i Nibe Sejlklub, 15/05-2023

---

## Møde detaljer

Tidspunkt: 15/05-2023 kl. 18.30

Lokation: Porsborgvej 51, 9530 Støvring

Tilstede:

- Bo Bjerrum (formand)
- Peter Staun (bestyrelsesmedlem)
- Morten Lerkenfeldt Sørensen (bestyrelsesmedlem)
- Jesper Kann (bestyrelsesmedlem)
- Kurt Becher (bestyrelsesmedlem)
- Gunnar Christensen (suppleant)
- Jens Milters (kasserer)

Mødeleder: Bo Bjerrum

Referent: Morten Sørensen

## Dagsorden for mødet

Nr	Emne	Ansvarlig
1	Godkendelse af dagsorden og referat	
2	Udlån af RIB både til DM ugen. (Jens)	
3	Rangliste stævne OK (Bo)	
4	FLTF samarbejde (Bo)	
5	Status på byggeri <ul style="list-style-type: none"><li>• Tidsplan, Status (Peter)</li><li>• PR udvalg (Morten)</li><li>• Arbejdsopgaver (Peter, Bo)</li><li>• Økonomi (Bo, Jens)</li></ul>	
6	Status fra udvalg: <ul style="list-style-type: none"><li>• Sejlerskolen (Kurt)</li><li>• Drift (Kurt)</li><li>• Ungdomsudvalg (Jesper)</li><li>• Sejladsudvalg (Peter)</li></ul>	
7	evt.	
8		



## Aftalte opgaver fra mødet

Nr	Emne	Ansvarlig
1		
2	@Bo hører Lars og Hans om de vil være tovholder på udleje af rib til DM ugen	
3		
4		
5	@Morten laver opslag og indkalder til maler-team @Bo hører Anders hvilke dag han vil have hold @Morten checker hvordan vi kommer videre med sponsorplade	
6		
7		
8		

Aftalte opgaver er markeret med et "@" hvor de indtræffer i det nedenstående.



## Referat af mødebeslutninger

### 1. Godkendelse af dagsorden og referat.

Referat fra sidst godkendt

Dagsorden godkendt

### 2. Udlån af RIB både til DM ugen. (Jens)

DIF vil gerne leje RIB til DM Ugen. Opgaven kan både være med og uden chauffører.

24-25 juni (uge 25)

Vi er enige om, at det skal være med chauffør, men ellers synes vi det plejer at være en god oplevelse at være med til.

De skal sejle som afviserbåde, så det skal være med to mand pr båd.

Vi prøver at høre Hans og Lars om de vil være tovholder på den og sørge for at besætte bådene – ellers takker vi pænt nej.

Vi meddeler at vi gerne vil, men betinges af, at vi kan fylde vagtskemaet og at de fixer defekter.

### 3. Rangliste stævne OK (Bo)

Vi får en lånejolle. Og vi er blevet spurgt om vi vil holde et stævne.

Vi skal ikke stå for overnatning, men for ledelse på vandet og fortæring, der kan være købt. Det er ,eget nemmere end optimist.

Vi melder til på den – det foregår næste forår.

De vil også gerne vil holder DM næste år, og det har vi takket nej til.

### 4. FLTF samarbejde (Bo)

Vi vil meget gerne have flere FTLF foredrag til Nibe

### 5. Status på byggeri

Tidsplan, Status (Peter)

Vi er bagefter – aflevering 1/6 er ikke realistisk, så det er nærmere 1/7.

Der er åbnet til nye vinduer.

Vi kan snart få ryddet værksted så vi kan begynde at gøre rent og få RIB båd mv ind.

Der er kommet penge fra elforsyningen og de blevet til foldevægge.

Køkken er næsten færdigt. Vi kan ikke få fat i bar, før en container er tømt.

Egne entrepriser:

Malerarbejder : Det nederste er malet. Vi mangler at slibe der hvor der aldrig har været malet og ellers en tur over alt. Det er meget malerarbejder.



Mandag d. 22. maj fra kl 16→  
Morten laver opslag og sætter i top – husk at fjerne gamle.  
Det er male store flader og træværk.

Vi hører Anders om hvilken dag han vil have et opslag om.

PR udvalg (Morten)

Fin artikel i Nibe Avis om rejsegilde  
Byggepladsskilt er sat op

Vi arbejder på en messingplade med sponsorer – Kig evt i huset i jollehavnen.  
Løsning til skærme

Økonomi (Bo, Jens)

Vi skal have forsikret det nye hus. De skal bruge en masse info – Peter skaffer det.  
Varmepumpe er monteret og papirer sendt ind til kommunen. Vi henter penge fra sparekassen.

Vi er omkring 94.000 foran på budgettet – med lidt god vilje kan vi komme ud af byggeriet uden lån.

Der har været lidt udfordring med cashflow, men Aalborg Kommune har besluttet at udbetale alle 700.000 så lige nu kommer vi "kun" i udfordring mod slutningen.

## 6. Status fra udvalg:

Sejlerskolen (Kurt)

Jesper har lavet det hele – der er 10 i alt. Fordelingen er god,  
IB'erne har det godt  
– torsdag sejler begge to, men to hold med to, så man kan slå dem sammen.

Vi skal have lidt mere fokus på, at IB'erne bliver brugt af sejlerskolenj og bådpasserbe og man låner ikke fra dem uden aftale med bådpasseren

Drift (Kurt)

Tursejladsbøjen er ude.  
Der mangler en pæl – den skal vi have sat inden sommerferie.

Ungdomsudvalg (Jesper)

Der er opstart af aktiviteter  
optimister er startet, minioptimist starter tirsdag med nye børn.  
Krabbeklub starter sidst i maj.



Sejladsudvalg (Peter)

Er kommet godt i gang – prøver med harestart. Pølser og øl bagefter. Alt er godt.  
Jollesejlads er også godt i gang.

7. evt.

Instruktører:

Problem med tvunget medlemskab

Vi skal finde en løsning på "gratis" medlemskab til alle dem der underviser  
– dem der forpligter sig til at komme hver uge,

Vi tænker det inkluderer:

Sejlerskleinstruktører

Ungdomsinstruktører

Klubmodul:

Vi kan få oprettet for 7.000 under forudsætning af at vi beholder design.

Pr md er 570kr pr md. Nets easy koster 200 pr md. Og mobilepay er lidt mere oveni.

Vi venter med mobilepay. Jesper får sat i gang og inviteret bestyrelsen som  
test-medlemmer

Næste bestyrelsesmøde er 19. juni hos Morten. (Morten Vinges Vej 28, Sønderholm)

